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Datum    Bijlage(n)  Uw kenmerk  Ons kenmerk 

23 januari 2018 1  2018/AH/010 

 

Onderwerp 

ONDER EMBARGO Rapport ‘Het Waddenfonds Gemonitord’ 

 

 

Geachte leden van Provinciale Staten, 

 

In samenwerking met de Noordelijke Rekenkamer heeft de Randstedelijke Rekenkamer een 

vervolgonderzoek naar het Waddenfonds uitgevoerd. Dit onderzoek richtte zich op de aanbevelingen die 

de Noordelijke en de Randstedelijke Rekenkamer deden naar aanleiding van de decentralisatie van het 

Waddenfonds van het Rijk aan de samenwerkende provincies Fryslân, Groningen en Noord-Holland in 

2012. Onderzocht is of de aanbevelingen zijn opgevolgd en wat dit heeft betekend voor beslissingen over 

de subsidieaanvragen, de subsidievaststelling, de monitoring van projecten en de informatievoorziening 

aan PS. In de tweede plaats is onderzocht hoe de uitvoering van het gedecentraliseerde Waddenfonds in 

brede zin is verlopen in de periode 2012 tot en met 2016. 

 

Het resultaat van dit onderzoek, het rapport ‘Het Waddenfonds gemonitord’, wordt vanavond 23 januari 

door beide Rekenkamers gepresenteerd in Makkum. U heeft reeds een uitnodiging voor deze presentatie 

ontvangen. Ook vandaag kunt u zich nog aanmelden om hierbij aanwezig te zijn (per email aan mevrouw 

I. Bezemer, i.bezemer@noordelijkerekenkamer.nl). 

 

Het rapport is vanaf 24 januari te vinden op onze website www.randstedelijke-rekenkamer.nl. Wij 

verzoeken u vriendelijk er rekening mee te houden dat dit rapport tot deze datum niet openbaar is. 
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Wij hopen dat onze bevindingen de Waddenfondsprovincies inzicht geven in de wijze waarop de 

aanbevelingen uit 2012 zijn geïmplementeerd en hoe de uitvoering sindsdien is verlopen. Tevens hopen 

wij dat de aanbevelingen de provincie handvatten bieden voor een debat over de uitvoeringspraktijk van 

het Waddenfonds. Desgewenst zijn wij graag bereid onze bevindingen mondeling te komen toelichten dan 

wel een presentatie over de onderzoeksresultaten te verzorgen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

dr.ir. Ans Hoenderdos-Metselaar MBA 

 

bestuurder/directeur 

Randstedelijke Rekenkamer 

 

cc Mevrouw mr. R.M. Bergkamp 

De heer E. Elferink 

De heer H. Heijmering 


